
ANDELSBOLIGFORENINGEN "SUNDGARDEN" 28. sep. 2017 

Beslutningsreferat af ordinaer generalforsamling torsdag den 28. September 2017 kl. 19.00 

i Tasingehallens cafeteria. 

F0lgende boliger repraesenteret: 60, 64, 66, 68, 70, 74, 76, 78, 80, 82, 84, 86, 88 og 90 

F0lgende boliger ej repraesenteret ved fuldmagt: 62,72 

Den afgaende formand b0d velkommen til de fremm0dte. 

Dirigent: Notat fra Helmuth, som omhandler tiden fra sidste ekstraordinaere generalforsamling og 

til d.d. Punktet blev godkendt og er skrevet ind under punkt 3a. 

1. Valg af dirigent og referent: 

Erik Larsen blev valgt som dirigent. 

Nina Nymann Rasmussen blev valgt som referent. 

2. Indsamling af fuldmagter og valg af stemmetaellere: 

Ingen fuldmagter fra bolig 62 og 72. Lis Langaeble og Irene S0ndergaard er valgt som 

stemmetaellere. 

3. Bestyrelsens beretning: 

Bemaerkning omkring fortsat h0jt vandspild. Der blev dr0ftet muligheder og 

eventuelle l0sninger for bSde bimalere og hovedmalere. Beretningen blev derefter 

godkendt. 

a) Notat til generalforsamlingen. Der blev stemt om notatet skulle vaere 

referatfrit, (7-7). Det blev derfor vedtaget, at notatet blev en oplysning til 

andelshaverne. 

4. Regnskab 2016/2017: 

Orientering om at der ikke er aendringer i regnskabsprincippet. Orientering om 

nedslag i huslejen i 2015 pga. omlaegning af Ian. En besparelse p5 omkring 180.000 



kr. arligt, som er blevet fordelt mellem husleje og vedligeholdelse. Der har vaeret 

sp0rgsmal fra regnskabsf0reren, som er blevet besvaret uden problematikker. 

Regnskab 2016/2017 blev herefter godkendt. 

Budget 2017/2018: 

Budget 2017/2018 blev godkendt. 

Bestyrelsens forslag samt indkomne forslag: 

Bestyrelsens forslag: 

1. Udeblivelse fra arbejdsdage: 

Ingen bemaerkninger - punktet godkendt. 

2. Vederlag i forbindelse med udarbejdelse af overdragelsesaftaler: 

Ingen bemaerkninger - punktet godkendt. 

3. Forslag til administrationsaftale: 

Orientering omkring forslag til administratoraftale, hvis kassereren pludselig ikke 

laengere kan handtere opgaven. Forslaget blev dr0ftet og herefter blev det bestemt 

(10 stemmer), at bestyrelsen skal indhente flere aftaler, som der senere kan vaelges 

imellem. 

4. Beslutning om aftale med YOUSEE: 

Orientering omkring YOUSEE-sagen. Der var efterf0lgende dr0ftelser vedr. Stofa, og 

YOUSEE. Det blev besluttet, at vi fortsaetter uaendret med YOUSEE. 

5. Forh0jelse af antennebidraget: 

Bemaerkning omkring at forh0jelsen ikke fremgar af arsberetningen. Det blev 

efterf0lgende forklaret, at budgettet er variabelt. Der blev stemt for, at 

antennebidraget bliver forh0jet pr. 1. januar 2018. 

6. Opbevaring af trailer: 

Dr0ftelser omkring indhentet tilbud ved handvaerker. Alle stemte for, at traileren 

skal sta ved graesstykket og kanten af bagsiden ved carport 86-90. Bestyrelsen 

tilretter husordensreglementet. 



Irene og Thomas S0ndergaards forslag: 

Orientering om at alle kan indhente referater fra bestyrelsesm0derne. Sekretaeren delte 

bemaerkninger omkring fremsendte skrivelser med forslag, rettelser og tilf0jelser ud. 

Orientering om at bemaerkningen skulle vaere kommet ud 8 dage f0r. Der blev herefter 

stemt (7-7), bemaerkningerne blev derfor gennemgaet. 

1. Skal "Nyt fra bestyrelsen" underskrives af hele bestyrelsen? Der blev stemt og 

besluttet, at hele bestyrelsen i fremtiden ikke skal underskrive "Nyt fra 

bestyrelsen". 

2. Palaegning af opgaver: 

Der henvises til vedtaegterne, hvor der star at generalforsamlingen er h0jeste 

myndighed og derfor dem, som definerer arbejdsopgaverne. 

3. Der blev afstemt omkring aendring af §9 stk. 2 og aendringen blev vedtaget. 

>£ndringen lyder pa: Generalforsamlingen har fastsat f0lgende regler for udvendig 

vedligeholdelse: Planer for udvendig vedligeholdelse forelaegge Ĵbestyrelsen pa den 

arlige generalforsamling, vedlagt min. 2 tilbud fra eksterne entrepren0rer. 

Generalforsamlingen stemmer om andelshaverne selv kan patage sig arbejdet, eller 

hvilket tilbud der kan accepteres. 

4. Se ovenstaende. 

5. Standard niveau. Bemaerkning om at andelshavere har brugsret og 

vedligeholdelsespligt til omkringliggende haver og udearealer. 

6. Hvad omhandler inde og hvad 0nskes ude. Afstemning om fremadrettet 

indhentning af tilbud, som skal fremlaegges pa generalforsamlingen. Punktet blev 

ikke vedtaget (3). 

Valg til bestyrelsen: 

Kasserer: Bente Jensen blev genvalgt. 

Ny formand: Poui Erik Pedersen blev valgt som formand. 

Bestyrelsesmedlem: Bente Larsen blev valgt. 

Bestyrelsessuppleant: Preben Risager blev valgt. 



Intern revisor: Lis Langaeble blev genvalgt. 

Intern revisorsuppleant: Gail Moses blev genvalgt. 

8. Eventuelt 

Flagmesteren valgte at stoppe efter 3 ar i tjenesten. Merete sagde ja til 

fremadrettet, at sta for at hejse flaget ved fodselsdage m.m. 

- Sebastian vil fra d.d. ordne maskinparken. 

- Grethes familie takker for opmaerksomheden i kirken. Grethes bolig ma 

nu vises frem. 

Der blev rejst sp0rgsmal om skraldespandene fremadrettet skal vaere 

gr0nne. Det skal de ikke. Andelshavere haefter selv for differences 

- Thomas S0ndergaard modtog gave som afgaende formand og sagde tak 

for denne gang. 

- Der blev udleveret gave og hyldest til den nye formand Poul Erik 

Pedersen. 

- Bente Larsen minder om, at der er julestue og im0deser gerne, hvem der 

vil afholde denne. Meld gerne tilbage til Bente. 

Dirigenten takkede for det flotte fremm0de. 

M0det sluttede kl. 21.50 og herefter blev der hygget om det fine traktement i h0jt hum0r Q 

Dirigent: Erik Larsen Afgaende fungerende formand: Thomas S0ndergaard 

Kasserer: Bente Jensen Bestyrelsessuppleant: Bente Larsen 


